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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  5 december 2023 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen PvdA overlast Tamboerpassage 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 9 november 2023 heeft de fractie van PVDA schriftelijke vragen gesteld 
over de overlast in de Tamboerpassage. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
 
1. Is het college op de hoogte van de ontstane situatie? Zo ja, op welke wijze is 

hier vervolgens op geacteerd.  
 
Het college is op de hoogte van de ontstane situatie in de Tamboerpassage.  
De gemeentelijke handhavers hebben contact gelegd met de ondernemer in 
de Tamboerpassage. Afgesproken is dat de gemeentelijke handhavers met 
regelmaat zichtbaar aanwezig zijn om jongeren waar nodig aan te spreken. 
De politie doet dit ook waar de capaciteit het toelaat. Sommige 
overlastgevende jongeren zijn woonachtig bij een hulpverlenersinstantie. 
Deze hulpverlenersinstantie is tevens op de hoogte van de situatie en komt 
ter plaatse als de overlastsituatie zich voordoet. De betreffende jongeren 
worden door de instantie aangesproken. Jongeren die structureel overlast 
veroorzaken worden besproken in het signaleringsoverleg jeugd. Hier wordt 
een persoonsgerichte aanpak opgesteld. 

 
2. Is het winkelcentrum De Tamboerpassage de enige locatie waar dit soort 

situaties zich regelmatig voordoen? Zo nee, bij welke locaties speelt deze 
problematiek nog meer.  
 
Jeugdoverlast vindt met regelmaat en op verschillende locaties plaats. Op dit 
moment zien we o.a. een toename in park Dwingeland en in het centrum van 
Hoogeveen.  
Op basis van deze vragen lijkt het ons gewenst de raad breder te 
informeren over het onderwerp jeugdproblematiek. Er volgt in het 
voorjaar van 2024 een avond met uw raad waar u specifiek wordt 
bijgepraat over jeugdproblematiek en de aanpak hiervan. 

 
3. Wat is het college van plan te doen om deze situatie in de toekomst een halt 

toe te roepen.  
 
Het college blijft structureel de gemeentelijke handhavers inzetten als deze 
problematiek zich voordoet. Jongeren worden aangesproken en waar nodig in 
beeld gebracht via het signaleringsoverleg jeugd. Handhaven is vanuit de 
gemeentelijke handhavers in deze situatie niet mogelijk. 
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Over enkele weken wordt de ingang aan de Hoofdstraat en Grote Kerkstraat 
afgesloten. De verwachting is dat hierdoor het fietsen door de 
Tamboerpassage ook afneemt. 

 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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